
Zápis ze schůze vedení sekce trail-o 2018/2 
 

Datum konání: 3. 11. 2018 

Místo konání: Vrchbělá 

Přítomni: Pavel Dudík, Libor Forst, Magda Kurfürstová, Miroslav Šimek 

Omluveni: Jana Kosťová 

1. Vedení sekce rozhodlo o použití zbytku peněz z letošního rozpočtu: část bude přidělena 

pořadatelům jako dodatečná dotace ve výši základní dotace, část bude vyplacena 

účastníkům ME a MS jako příspěvek – formou DPP na individuální přípravu. 

 (Forst) 

2. Vedení sekce připravilo plán rozpočtu na rok 2019. Za současných předpokladů bude utvářen 

stejně jako v posledních letech, tj. dotace domácím pořadatelům a podpora reprezentantů 

při účasti na MS. Díky absenci ME by v obou kapitolách mělo být více peněz než letos, pokud 

se povede uzavřít novou sponzorskou smlouvu s PRE. 

 (Forst) 

3. Vedení potvrdilo výsledky volby sportovce roku: cenu obdrží Jana Kosťová a Tomáš Leštínský. 

Dodat podklady generálnímu sekretáři ČSOS Jiřímu Šubrtovi. 

  (Forst) 

4. Šéf reprezentace Pavel Dudík potvrdil, že na základním principu nominačních kritérií na ME a 

MS 2020 nebude nic měnit. 

Připravit přesné znění, rozeslat a poté ho zveřejnit na webu a poslat na vědomí VV ČSOS. 

  (Dudík, Forst) 

 

 

Zapsal: Forst 


